
A
rriba el moment de fer balanç del curs passat, 2015-2016. Ha sigut un
curs intens i apassionant, en què la nova realitat de l’escola ja és un fet
consolidat, amb les tres escoles diferenciades a ple funcionament.
Volem des d’aquestes línies reconèixer la gran tasca portada a terme

per tots els professionals de l’escola per fer realitat aquesta nova realitat.
Encara queden moltes coses per fer, però les bases fixades amb l’esforç de

tothom als darrers anys, ens permeten mirar cap al futur amb optimisme i il·lusió.
Tenim per endavant el repte engrescador de completar el canvi del model educatiu
que ja ha començat a la nostra escola i que ens ha de permetre millorar l’educació
de les nostres filles i fills, fent-los al mateix temps millors persones. 

Aquest procés requereix reforçar i enfortir el lligam entre famílies i escola, unint
esforços i compartint activament la responsabilitat sobre l’educació de tots ells. En
aquesta línia, una molt bona notícia d’aquest curs passat, ha estat la millora de
participació de les famílies en les diferents activitats organitzades tant per l’AMPA
com per l’escola. Un clar exemple i que ens ha fet especial il·lusió, ha sigut l’alta
participació en les dues sessions de Cinema Solidari que  hem organitzat per
recaptar fons per millorar l’educació inclusiva a la nostra escola. Un cop més ha
quedat demostrat que som una gran família compromesa.

Malgrat aquesta tendència positiva cal una major participació i implicació de
totes les famílies que ens permetin tirar endavant els diferents projectes que tenim
plantejats amb l’objectiu principal de seguir millorant el dia a dia dels alumnes. Us
convidem a participar i que ens acompanyeu en aquest il·lusionant projecte
treballant plegats. #juntsfemKostka.

Us saludem ben cordialment. Fins ben aviat!

memòria anual
curs 2015-2016 
Miguel Angel Martín i Gonzalo Boltes

us convidem a
participar!

Enguany han de marxar uns quants
membres de l’actual Junta, donat que
el mandat màxim de quatre anys per
ells ha arribat al seu fi. Han sigut
quatre anys de viatge compartit, molt
enriquidors i gratificants, en què hem
tingut l’oportunitat i el plaer de
treballar plegats.

gràcies per la vostra feina i
animen a tothom a participar-hi!

Encetem un nou curs escolar i volem
aprofitar per desitjar-vos en nom de
tots els membres de la Junta un bon
curs, que sigui enriquidor i profitós
per tothom. Com sempre ens posem
a la vostra disposició pel que
necessiteu.

El pròxim dia 4 d’octubre a les 19
hores a l’Auditori de Pompeu, farem
l’Assemblea General de la nostra.
Associació. Serà el moment de fer
repàs del curs passat i de fixar-nos
entre tots plegats els reptes i
objectius per aquest nou curs.

us hi esperem!

nou curs escolar 
2016-2017



curs 2015-2016

Imágenes de la cOnferencIa de carles capdevIla, del cartel de la mOstra de músIca KOstKa y del cOncIertO del 75 anIversarIO

U
na de les grans novetats
d’aquesta vocalia aquest
curs 2015-2016 s’ha produït
en les activitats formatives

per a pares. Després dels
suggeriments rebuts per part de
diverses famílies, es va decidir canviar
el format organitzat fins ara i, en
col·laboració amb l’escola, es va
promoure una xerrada-conferència
dirigida a tots els pares i mares del
Kostka. Per a aquesta primera ocasió,
es va triar al periodista i comunicador
Carles Capdevila per abordar alguns
dels principals conflictes als quals ens
enfrontem les famílies en la relació
diària dels nostres fills amb grans dosis
de bon humor. 

Capdevila va aconseguir captar
l’atenció de més de 300 persones de
l’escola, tot un èxit d’assistència que
ens permet mantenir aquest format
d’activitat dirigida a pares i mares de
per a aquest curs. El plantejament que
fem des de la Junta de l’AMPA és el de

convidar ponents especialitzats en
diferents temes que puguin ser
d’interès per a les famílies, així és que
estem oberts a qualsevol suggeriment
que ens vulgueu fer. Amb tot, tampoc
descartem introduir algun altre format
innovador per aquest any.

suport a l’emK
Durant el curs 2015-2016, també hem
donat suport a la divulgació de les
diferents activitats que realitza l’Escola
de Música Kostka (EMK). La primera
d’elles va ser la celebració dels actes
del 75 aniversari de l’escola. Es va
organitzar un concert a la capella de
Jesuïtes Casp, on els nens de l’EMK
van interpretar l’himne del Kostka.

Com a AMPA, també vam estar
presents en el concert del monestir de
Sant Josep de la Muntanya, així com
en la 22 edició de la Mostra de Música
Kostka. Vam col·laborar en el concert
de Primavera de les diferents corals de
l’escola, tant la coral d’adults Unda
Maris com en la coral Jove i la coral
Infantil; i en el concert de final de curs

de l’EMK. En tots aquests actes hem
ajudat tant en la recerca de pares i
mares voluntaris per donar un cop de
mà com amb les eines de comunicació
amb les famílies que utilitzem des de
la Junta de l’AMPA. Així doncs, en
l’última edició de la Mostra de Música
Kostka, setze pares i mares es van
oferir com a voluntaris per ajudar en el
desenvolupament d’aquest
esdeveniment.

noves idees
Pel que fa a l’impuls de noves
activitats de l’EMK, des de la Junta,
hem aportat noves idees
d’esdeveniments a desenvolupar per
donar a conèixer públicament l’Escola
de Música, que durant aquest curs no
han pogut executar-se però en els
quals treballarem properament.

Creiem que és important que des
de l’Associació de pares i mares de
l’escola es continuï donant suport
d’organització a qualsevol activitat que
repercuteixi en l’educació dels nostres
fills, com s’ha fet fins ara.

Ana Belén Serrano

nova formació i tot
el suport a l’emK

https://www.facebook.com/AMPAKostka/videos


màgia, il·lusió i festa
curs 2015-2016

C
om cada any, la vocalia de
festa s’ha encarregat de
gestionar dos actes molt
significatius del col·legi

Kostka: per una banda, la cavalcada de
Reis, una molt bona herència que ens
va deixar el CorMar, i per l’altra, la
festa de final de curs AMPAKOSTKA.

A principis del mes d’octubre
arrancàvem motors i es començaven a
demanar pressupost als proveïdors que
participarien de la cavalcada de Reis el
4 de gener. Es van demanar diverses
propostes als camions que farien de
carrosses, i altres als distribuïdors de
confeti doncs, com ja sabeu des de fa
dos anys, l’Ajuntament va prohibir
llançar caramels.

El primer objectiu va ser pensar a
millorar les nostres carrosses, vestuari i
organització, donat que des de la
comissió de festes del barri de Gràcia
ens havien donat un toc d’atenció l’any
anterior. Era el nostre primer repte!
Ens vam posar mans a l’obra i vam
decidir que havíem de portar unes
carrosses ben engalanades, plenes de
llum i color i que s’associés a la nostra
identitat com a escola. Aleshores se’ns
va ocórrer fer participar a l’alumnat de
cicle mitjà en l’elaboració de les lones
que cobririen tot el perímetre dels
camions. Vam tenir una reunió amb
diversos directius i professors de
l’escola, i ens vam posar a treballar
conjuntament. Després de la primera
taula rodona d’idees ja va sortir un
primer esborrany que després el Dani
Jimbert es va encarregar de dibuixar i
va ser el motor de la decoració dels
camions i un canvi de rumb.

Els nostres agraïments a tot l’equip
docent i directiu que va treballar en
aquesta proposta!

Durant tot el mes de desembre vam
aconseguir les lones que cobririen els
laterals dels camions, les vam tallar,
cosir, perforar i preparar perquè els
alumnes les poguessin pintar la darrera

setmana abans de les vacances de
Nadal. El 21 de desembre teníem totes
les lones pintades i decorades.

Va ser tot un goig veure les cares
d’il·lusió d’aquells nens que anaven
decorant les lones, uns posaven
pintura, els altres retallaven estrelles,
altres les enganxaven i els últims hi
tiraven purpurina. Van ser un dies pre-
nadalencs mooolt macos!!! 

Moltes gràcies a tots!

Després arribaria el torn per les
capes. Es van comprar més de 250
metres per vestir a tots els participants
de la cavalcada, petits i grans, pares i
mares, avis, tiets... Tots estaven

Sílvia Casas

Imatges del prImer esbOrrany I resultat fInal de les carrOses decOrades pels alumnes de cIcle mItjà

Més de 200 persones van

participar en la Cavalcada

de Carters Reials Kostka,

on es van llançar més de

400 quilos de confeti 

convidats a gaudir d’una bona estona.
I va arribar el gran dia, dilluns 4 de

gener del 2016: Tot i que el dia no
acompanyava gaire i hi havia previsió
de pluja, els voluntaris estaven a les 15
hores de la tarda a les portes de
l’escola per engalanar les dues
carrosses. Després de dues hores de
nervis i imprevistos, les carrosses
sortien en direcció l’inici de la
cavalcada on ens esperaven al voltant
de 200 Carters Reials vestits amb les
capes daurades brillants que
identifiquen el Kostka desde fa uns
anys i una nova corona daurada feta
també per companys de l’escola. Es
van llançar 400 quilos de confeti i …
perquè no en teníem més!

Com a novetat d’aquest any vam
decidir des de la Junta de l’AMPA que
aquesta cavalcada havia de ser gratuïta
per tots els participants. Només es van
dipositar 5€ pel lloguer de les capes
que van ser retornats amb la devolució
de les vestimentes. Aquest any 2016,
aleshores, no hi ha hagut cap
recaptació de la Cavalcada però sí que



curs 2015-2016

Imatges de la festampaKOstKa’16: taller de cIrc, taller de jumpIng clay I phOtOcall.

hi ha hagut un èxit rotund de
participació i diversió. L’any vinent la
participació esperem que encara sigui
molt més alta. Ens tornem a veure el
proper 4 de gener de 2017!

novetats a la festa
Un cop acabada la cavalcada ens vam
posar mans a l’obra per demanar
pressupostos per a la Festa. Volíem fer
algun canvi de proveïdors, intentar
mantenir el pressupost de l’any passat i
augmentar les recaptacions de la festa.
Però també volíem introduir alguna
novetat respecte altres anys. El primer
que se’ns va ocórrer és portar una
escola de circ. La novetat es va
convertir en un èxit i tothom que hi va
participar va quedar molt content.

Després també havíem de pensar en
els més petitons de l’escola i vam
contractar un taller de ioga que no va
tenir l’afluència de participants que
nosaltres esperàvem però els que hi
van ser, ens van comentar que havia
estat una activitat molt encertada per
compartir una estona amb els petits.

L’espectacle que també havíem
previst pels nens d’infantil i primària va
quedar una mica deslluït per la pluja
que queia a les cinc de la tarda i per la
maca de gent gaudint-ne del xou.

Com a gran novetat, i èxit assegurat
per mantenir-ho durant uns anys, van
tenir un photocall ple a vessar
d’alumnes, famílies, amics, mestres i
fins i tot equips directius que volien
guardar un rècord d’aquell dia amb un
barret divertit al cap, una boa o
qualsevol article que ens havien deixat
setmanes abans les famílies amb la
crida que vam fer de recaptació

d’articles de festa per fer divertides
cadascuna de les imatges.

Les activitats que no van fallar i van
seguir sent l’èxit d’altres anys van ser
el Ball Dance i el Xtrem racing. No
podeu imaginar el que van gaudir els
nostres nens ballant coreografies amb
cançons actuals i jugant sense fre
davant d’unes pantalles gegants.

Un altre taller nou va ser el de
manualitats de Jumping Clay. Va fer
que els nens i famílies que venien a
primera hora amb la pluja que queia
aleshores, poguessin fer un taller sense
mullar-se, força entretingut i divertit
que faria que cada criatura marxés
amb una manualitat i un rècord
d’aquella festa. Cazcarra també va
portar tallers que, ja són una tradició
de la nostra festa, però amb alguna
novetat. El que feia les cicatrius era
impressionant, les trenes i els tatoos
van tornar a ser un èxit. El maquillatge
va ser fantàstic i tothom que volia va
sortir pintat amb el seu ídol, batmans,
spidermans, sirenes, princeses,
papapolles i un llarg etcètera.

Els tallers de Circ i

Jumping Clay, així com 

un inesperat Photocall han

estat novetats i un gran

èxit a la Festa d’enguany

AmpaKostka



mediateca i reciclatge
curs 2015-2016

A
quest darrer curs la Junta
de l’AMPA ha decidit no
continuar amb el programa
de reciclatge de llibres,

seguint el model que s’havia anant
fent servir als darrers anys. Diverses
circumstàncies són les que ens han
portat a prendre aquesta decisió:

El sistema de reciclatge de llibres tal
com estava previst inicialment havia
quedat obsolet i no cobria les
necessitats reals de les famílies del
Kostka, i amb l’escola no s’ha pogut
arribar a una entesa sobre un nou
sistema.

En segon lloc, el camí de l’escola
cap a l’Horitzó 2020, cada vegada més
proper, deixa les aules pràcticament
sense llibres de text i, per tant, molts
cursos no reciclen gairebé cap llibre. I,
finalment, la nova reglamentació fiscal
ens obliga a fer declaració d’IVA ja que
es cobrava pels lots de llibres reciclats.

En aquest context, calia decidir
definitivament què es feia amb els
diners acumulats durant tots els anys
de funcionament del sistema de
reciclatge ( un total de 19.850 euros).
El seu destí inicial era permetre la
posada en funcionament del nou
sistema però, segons el que es va
acordar a la darrera Assemblea
General, es va crear una Comissió de
Fons de Llibres en la qual pares i
mares voluntaris de l’escola van
treballar per aportar idees i analitzar la
seva viabilitat. 

El resultat d’aquesta Comissió es va
posar en coneixement de totes les
famílies de l’escola mitjançant la
celebració d’una Assemblea

Extraordinària que va votar i aprovar
destinar íntegrament els diners
existents a l’opció finalment
presentada. 

Els diners s’han invertit a crear una
Mediateca a la Sala Polivalent de
l’Escola Intermèdia (edifici Antequera),
un Espai de Lectura a l’Escola Infantil
(edifici La Salut) i una Aula de Treball
a l’Escola Secundària (edifici Pompeu). 

Inauguració
En aquests moments les actuacions
acordades a les tres escoles de
Jesuïtes Gràcia s’estan acabant de

Eva Bolart

Imatges de la medIateca ubIcada a antequera I del espaI de lectura ubIcat a l’escOla InfantIl

En breu tots nosaltres,

també podrem gaudir 

de la nova Mediateca 

i de la resta d’espais

posar a punt i ben aviat seran
inaugurades oficialment per la
Comissió de Fons de Llibres, l’AMPA i
l’escola.

Per altra banda els llibres sobrants
del sistema de reciclatge de cursos
anteriors s’han posat a disposició de
l’escola perquè es puguin utilitzar a les
aules i/o per a posar-los a disposició
dels alumnes ens aquests nous espais
creats.

Esperem que aquestes petites
iniciatives ens portin en el futur a
disposar a l’escola d’una biblioteca
totalment equipada.



curs 2015-2016

Imatges de la marató, famílIes partIcIpants a la bcn magIc lIne I sessIó de cInema sOlIdarI.

C
inema Solidari. Si haguéssim
de triar una activitat que ens
ha fet especial il·lusió posar
en marxa aquest curs 2015-

2016 és aquesta, el Cinema Solidari. I
és que, des de la Junta de l’AMPA,
estem convençuts que educar en la
diferència ens enriqueix a tots i ens fa
més solidaris i més compromesos. Per
això, apostem decididament per una
educació integrada i conjunta.

Amb aquesta determinació, vam
organitzar dues sessions de Cinema
Solidari per recaptar diners que han
anat íntegrament destinats a què, en
el context de retallades en el qual
vivim, l’aposta per la inclusivitat que fa
la nostra escola pugui portar-se a
terme en unes millors condicions.

La primera sessió es va produir
durant les vacances de Nadal. Van
assistir-hi més de 150 persones i es
van recaptar 504 euros. La segona,
per a Setmana Santa, amb un
aforament més o menys similar i amb

una recaptació de 436,50 euros. En
total, 940,5 euros que ens han permès
augmentar les hores de vetllador a
l’escola. 

Amb aquest mateix esperit, i gràcies
a la contribució de la Comissió Social
creada per un grup de pares i mares
juntament amb personal de l’escola i
de la Junta, vam participar per primera
vegada com a AMPA en la Marató de
TV3 que, en l’edició passada, que
destinava tots els diners recaptats a la
investigació de la diabetis i l’obesitat.

Gràcies a la col·laboració
desinteressada de les famílies vam
poder aportar 1.263 euros a aquesta
increïble causa. Aquest any volem que
l’Associació de Pares i Mares del

Kostka torni a estar present, aquest
cop per ajudar a la recerca en l’ictus i
les lesions medul·lars i cerebrals
traumàtiques.

també a la magic line 
A més, també hem estat presents en
la Barcelona Magic Line, la mobilització
solidària en favor de les persones més
vulnerables que organitza l’Hospital
Sant Joan de Déu. Fins a 6 equips de
pares i mares de l'escola van superar
un any més els seus reptes: l'esportiu i
el solidari, i entre tots es va poder
sumar 3.166 euros als projectes
promoguts per l’hospital, com ara ajuts
socials, pisos d'inclusió, teràpies
complementàries, i recerca als centres
de Sant Joan de Déu.

Des de la Junta de l’Ampa,
juntament amb la Comissió Social,
volem continuar impulsant aquestes
activitats, així com les tasques
organitzades des de l’escola per
educar els nostres fills i filles en valors
com la inclusió, la solidaritat, la
justícia i la pau.

Vicente Serrano

educar en inclusió,
solidaritat i justícia

Gràcies a la recaptació 

feta amb el Cinema

Solidari s’ha pogut

disposar de més hores de

vetlladors a l’escola

http://blogs.ccma.cat/marato.php?itemid=56941
http://blogs.ccma.cat/marato.php?itemid=56941
http://blogs.ccma.cat/marato.php?itemid=56941


‘mens sana in 
corpore sano’

curs 2015-2016

D
urant aquest curs, s’ha
donat continuïtat a totes les
activitats esportives
arrencades fins ara, sense

deixar d’intentar millorar en aquells
punts en què consideràvem que era
possible. S’ha col·laborat amb l’escola
en l’organització de tots els actes
esportius que es porten a terme com:
l’Olimpíada, la Matinal Esportiva, ...
Per altra banda des de la Junta s’ha
tornat a organitzar el Torneig de Pàdel
així com col·laborar en la participació
de famílies de l’escola a la Barcelona
Magic Line i altres esdeveniments.

Com en altres edicions, l’Olimpíada
Kostka es va dur a terme a les
instal·lacions de la Mar Bella. El model
d’activitat i l’espai, funcionen. És una
activitat molt esperada pels nens i el
lloc dóna llibertat els pares per poder
arribar a aquell punt on el seu fill o filla
està realitzant l’activitat. En aquesta
activitat, l’AMPA hi posa recursos tant
personals com econòmics. I aquest
any, per primera vegada, vam elaborar
un vídeo de la jornada amb la idea que
tots els pares i mares poguessin gaudir
de la jornada.

Aquest curs hem tornat a participar
en la Matinal de l’Esport. En aquesta
edició, hi ha hagut problemes
d’assistència per part d’equips
visitants. L’any passat aquesta activitat

es va focalitzar en convidar només a
equips de la Xarxa de Jesuïtes -
Educació, limitant els equips visitants.
Aquest és un punt a treballar
juntament amb l’escola per aquest nou
curs.

Enguany, el Torneig de Pàdel es va
haver de suspendre al maig. El mal
temps d’aquell dia al matí, ens va
impedir disposar de totes les pistes
necessàries amb garanties suficients
de seguretat pels participants. No va
ser una decisió fàcil de prendre. Tot i
així, conjuntament amb el Club de
Tennis de La Salut, ja s’han definit
noves dates i el torneig es farà els
pròxims dies 8 i 9 d’octubre. 

Us hi esperem! 

Per a aquesta edició s’ha canviat el
model del torneig a només dues
categories masculí i femení, però a raó
de les inscripcions rebudes s’ha volgut
afegir una nova categoria (pares i
mares amb nen@s). Amb aquest grup

es vol donar resposta a tots els que
volen participar jugant amb els seus
fills.

Des d’aquestes línies fer un especial
esment a totes les famílies, que
mitjançant les seves empreses
patrocinen l’esdeveniment, així com a
totes aquelles que col·laboren amb la
seva participació. I cal recordar que
els beneficis obtinguts es destinen
íntegrament a beques menjador de
l’escola per les famílies que ho
necessiten.

nous vestuaris
Finalment s’ha aconseguit que l’escola
hagi renovat els vestuaris del Gimnàs
d’Antequera. Tenim el compromís per
part de l’escola durant els anys vinents
d’anar renovant progressivament els
altres vestuaris de l’escola que ho
requereixin.

Oferta paraescolars
L’escola ha ampliat la proposta
d’activitats paraescolars per tal
d’adaptar-se a les noves necessitats de
les famílies. Ha estat un període de
canvi i, com a tal, ha portat algun petit
trasbals.

Amb aquest darrer apunt es vol
agrair la feina feta pel Josep Alemany,
que durant 10 anys ha estat el
responsable de les paraescolars del
Kostka. Aprofitem també per donar la
benvinguda i desitjar-li molta sort a en
Cinto, que recull el seu testimoni.

Josep Mª Coll

Imatges de l’OlímpIada KOstKa I la matInal de l’espOrt d’aquest curs. Imatge nOus vestuarIs gImnàs pOmpeu.

Aquest any, per primera

vegada, s’ha elaborat un

vídeo de l’Olímpiada

Kostka perquè tots els

pares i mares en 

poguessin gaudir 

https://www.facebook.com/AMPAKostka/videos
https://www.facebook.com/AMPAKostka/videos


Ingressos i despeses
curs 2015-2016

A
quest any 2015-16 ha estat
caracteritzat per la
continuïtat pel que fa als
ingressos així com per

l’ajustament al pressupost aprovat en
l’Assemblea General de principi de curs
i que preveia un superàvit màxim de
500 euros per tal d’alinear-nos amb la
pròpia essència de l’Associació en ser
una entitat sense ànim de lucre.

Respecte al pressupost realitzat, els
ingressos han estat en línia, amb un
lleuger decrement d’un 1,36%, i pel
que fa a les despeses, aquestes han
estat ajustades a les pressupostades
(lleuger decrement del 0,51%), pel
que el resultat al tancament del curs
aquest exercici s’ha ajustat sense
desviaments significatius al pressupost
realitzat i aprovat. Així mateix, les
activitats realitzades des de l’AMPA
han seguit amb la continuïtat del curs
anterior, tot incorporant novetats pel
que fa al format d’algunes de les
propostes, com ara la incorporació
d’activitats familiars per a la recollida
de fons destinats als nens anb NEE
(Necessitats Educatives Especials).

Els ingressos per quotes han estat
en línia amb el pressupost realitzat,
atès que aquest ha estat un any de
continuïtat pel que fa al nombre
d’alumnes matriculats. El percentatge
de devolucions de rebuts s’ha situat en
el 3,28%.

taller delegats/des
Com a novetat d’aquest curs, i a
iniciativa conjunta de l’AMPA i l’escola,
es va dur a terme un taller impartit per
una empresa especialitzada en
coaching a inici de curs per tal de
donar a conèixer les funcions dels
Delegats/des de classe, crear sinèrgies
entre els delegats del curs passat i
establir un espai comú de diàleg. La
despesa va estar de 595 euros.

cinema solidari
Aquesta ha estat una altra de les
noves iniciatives engegades aquest
curs. S’ha signat un acord marc amb
l’escola per regular la col·laboració
iniciada. Dins d’aquest acord marc,
l’escola ha cedit un espai (sala
polivalent d’Antequera), en dies no
lectius, a disposició de l’Associació de
Mares i Pares. S’han realitzat dues
jornades, en aquest cas de cinema en
família, amb la finalitat de recaptar
fons per tal de poder col·laborar amb

l’escola en la contractació d’hores
addicionals de llevadors per atendre
els nens amb NEE. Es van fer passis
pel Nadal i per les vacances de
Setmana Santa, en horari de matí,
havent tingut una gran afluència de
gent i una bona acollida de l’activitat.

Xerrades/taller per a pares
Aquest any hem tingut el plaer de
comptar amb una xerrada a càrrec
d’en Carles Capdevila, periodista i
monologuista de prestigi i renom, amb
una gran repercussió mediàtica, fet
que va comportar una massiva
afluència de públic. La despesa en
aquesta partida ha estat de 302,50
euros, ja que va ser compartida amb
l’escola.

cavalcada de reis
Activitat que ja es duia a terme en
anys anteriors, redissenyada i amb
noves idees arran de la nova
incorporació a la vocalia de festes. El
balanç ha estat deficitari perquè
aquest any per primer cop no s’ha

Laura Pérez

tancament de cOmptes amb el detall dels IngressOs I despeses del curs 2015-2016 

cobrat res per participar, únicament es
van fer uns dipòsits per tenir el control
sobre les capes entregades, fent la
devolució del mateix al retorn de la
capa.

La despesa va ser de 1.957,55
euros, ha estat per sobre del
pressupost efectuat que va ser de
1.100 euros.

torneig de pàdel
Activitat adreçada a la recaptació de
fons per a beques. Aquest any no es va
poder portar a terme inicialment com
estava previst, ja que el cap de
setmana escollit va ploure i es va haver
de suspendre. 

Tenim recaptats 600 € dels
espònsors i ja s’han atès despeses de
634,45 euros (samarretes i trofeus). Es
recaptaran i comptabilitzaran els
ingressos dels participants un cop es
faci durant el cap de setmana del 8 i 9
d’octubre.

festa de la comunitat educativa
Aquest any la despesa en la Festa de la
Comunitat Educativa ha estat superior
a l’any passat en què es va fer una
contenció important de la despesa.

Tot i així i gràcies a la incorporació
de novetats, pel que fa tant a la
recaptació com al nou disseny de la
festa, han permès que el dèficit de la
festa hagi estat en línia amb el del
l’any anterior. 

El curs 2015-2016 ha estat

caracteritzat per la

continuïtat pel que fa als

ingressos i el pressupost

aprovat per l’Assemblea



estrenem
menjador!

curs 2015-2016

D
urant aquest curs 2015-2016,
s’han organitzat quatre visites
als menjadors, dues a la
Salut i dues a Antequera. A

cada visita van assistir dos membres de
la Junta, un directiu del centre i la gerent
de l’escola per poder donar resposta als
dubtes de les famílies. Vam dinar amb els
nens seguint el mateix protocol per poder
comprovar el bon funcionament del
menjador i el perfecte estat del menjar:
temperatura, racions, sabor ... A més, en
els dos centres, acompanyats pel cuiner
en cap, es va fer una visita a la cuina en
ple funcionament i a les seves
instal·lacions (cambra freda, magatzem,
etc). D’aquestes visites es va publicar un
article a la web de l’AMPA amb tots els
detalls. En totes les ocasions el resultat
de les visites ha estat satisfactòria.

Durant la Jornada de Portes Obertes
vam tenir l’oportunitat de conèixer a la

directora i al cap de compres de Roca
que ens van explicar la procedència de
proximitat de tots els seus productes tant
frescos com secs. 

seguiment monitoratge
En finalitzar les visites als menjadors el
cap de monitors de cada escola ens va
acompanyar als patis i ens va posar al dia
dels nous espais de joc dirigits per edats i
la zona de biblioteca del migdia.

També hem parlat amb la responsable
de Rocadino (monitoratge) per conèixer
el procés de formació i selecció dels
monitors que utilitzen.

nou menjador escola Infantil
Durant tot el curs s’ha estat fent un
seguiment exhaustiu i col·laborant amb
l’escola per tal d’obtenir el abans possible

la llicència que permetés posar en marxa
les obres d’adequació del nou menjador
de l’Escola Infantil. La veritat és que ha
estat un procés molt farragós i ple de
traves administratives, que finalment
s’han pogut resoldre fins a aconseguir la
llicència municipal.

Durant tot l’estiu s’ha estat treballant i
des de començament de curs les nostres
filles i fills de l’Escola Infantil gaudeixen
d’unes instal·lacions noves i adaptades
totalment a les seves edats. Ha quedat
un menjador molt bonic i funcional.

jornades de portes Obertes
La Junta ha participat presencialment a
totes les Jornades de Portes Obertes que
l’escola ha organitzat, per poder oferir a
les noves famílies interessades
qualsevol informació necessària.

Marta Vilamajó

Imatges del nOu menjadOr de l’escOla InfantIl I de la cuIna d’antequera durant una vIsIta

Hi ha 15 menús diferents

cada dia a l’escola, atenent

les diferents sensibilitats

alimentàries sigui per

intoleràncies o al·lèrgies 



#juntsfemKostka

curs 2015-2016

E
stem convençuts que el lligam
entre mares i pares amb
l’escola és vital pel seu bon
funcionament i el millor

benestar dels nostres fills i filles en el
seu dia a dia. Per això, una de les
obsessions que tenim com a Junta és
la de millorar constantment els canals
de comunicació per facilitar i promoure
la informació i la implicació de totes les
famílies del Kostka.

És en aquest sentit, que la figura del
Delegat/da de classe com a garantia
d’enllaç entre les famílies, l’escola i la
Junta de l’AMPA és fonamental i
indispensable. Amb ells, i juntament
amb l'escola, ens vam reunir un dissabte
al matí de l’octubre passat amb
l’objectiu de trobar la manera de
treballar plegats i millorar així el dia a
dia del Kostka. Va ser una jornada
enriquidora, motivadora i, sobretot, molt
divertida.

A més, el curs passat, vam
intercanviar amb els Delegats més de
400 correus electrònics on es van recollir
dubtes, qüestions, queixes,
suggeriments i contribucions de millora
sorgits durant l’any per vehicular-ho cap

a la Direcció de l’escola i contribuir en la
seva resolució i/o implementació.

Aquest curs, volem fer un salt
qualitatiu en aquesta matèria, i
estrenem adreces electròniques d’aula
facilitades per l’escola, que pretenen
assegurar-nos una efectiva comunicació
amb totes les famílies del centre.

En la mateixa línia, ja fa dos cursos
que vam inaugurar la pàgina de
Facebook de l’AMPA, que ja compta
amb més de 250 seguidors, una xifra
que desitgem que segueixi
augmentant. D’aquesta manera, podem
informar, recordar i posar en valor totes
les activitats que es porten a terme de
forma pràcticament immediata, així
com incentivar el lligam, la participació
i la implicació dels pares i mares amb
l’escola. 

Per això, tornem a convidar-vos a
què us hi sumeu amb un ‘M’agrada’ a
la pàgina. 

Paral·lelament, la nostra pàgina web
ha continuat informant de les notícies i
activitats que impliquen a l'Associació
de Mares i Pares, i ha fet difusió dels
esdeveniments importants de l'escola.
També s'ha volgut millorar
l'organització de la mateixa i de les
seves seccions i continguts per fer-la
més clara, accessible i intuïtiva,
aspecte en el qual volem continuar
treballant en el proper curs 2016-2017.

Creiem que cal seguir millorant.
Volem informar i comunicar més i
millor sobre les activitats, les gestions i
les intervencions que es realitzen des
de la Junta de l'AMPA. Apostem per
seguir incrementant la implicació de les
famílies en les qüestions d'interès
general per contribuir a fer de l'escola
el millor espai possible per als nostres
fills i filles.

Per tant, no oblideu que si preciseu
contactar amb nosaltres, podeu fer-ho
mitjançant el correu electrònic o bé
utilitzant el formulari de contacte
existent a la nostra web
www.ampakostka.org. 

Estem en contacte!

Jordi Morillas i Natàlia Ríos

Imatges del phOtOcall de la festa de fInal de curs, de la trObada amb delegats I dels cOncursOs de lOgOtIps OrganItzats per la junta de l’ampa

La pàgina de Facebook 

de l’AMPA Kostka ja

compta amb més de 

250 seguidors, xifra 

que desitgem seguir

augmentant 

www.facebook.com/AMPAKostka
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